

KONFORMITÄTSERKLÄRUNG

DECLARATION OF CONFORMITY

RoHS (Restriction of Hazardous Substances)

REACH (Registration, Evaluation, Authorization, and Restriction of Chemicals)

Hersteller:

AVIT - Hochdruck Rohrtechnik GmbH

Manufacturer:

Manderscheidtstraße 86/88, 45141 Essen

Telefon +49 (0)201 29 49 00 - Telefax +49 (0)201 29 20 76

www.avit.de

Hiermit erklären wir, dass die gelieferten Waren, einschließlich ALLER Teile, die unter die Definition des „Artikels“ fallen, den zur Zeit gültigen Anforderungen der REACH Verordnung (EG Nr. 1907/2006) und der RoHS-Richtlinie (2015/863/EU) entsprechen. Es ist kein besorgniserregenden Stoff in denen von uns produzierten Produkten enthalten, die auf der Vorschlagsliste (SVHC) in einer Konzentration von mehr als 0,1 Gewichtsprozent aufgeführt sind. Somit sind unsere Artikel von einer Zulassungspflicht ausgenommen. Unser Produktionsabfall ist zu 100 % recycelbar. AVIT Produkte können nach der Nutzung unbedenklich dem Stahlrecycling zugeführt werden.

We certify that the supplied goods, including ALL parts that meet the definition of "Article", are in compliance with the currently valid requirements of the REACH Regulation (EC No. 1907/2006) and the RoHS Directive (2015/863/EU). There is no substance of very high concern in the products we produce, which are listed on the List of Substances of Very High Concern (SVHC) in a concentration above 0.1% weight by weight. Therefore, our articles are exempt from a registration obligation. Our production scrap is 100% recyclable. AVIT products can be recycled safely after use.

AVIT Hochdruck Rohrtechnik GmbH

Essen, 16.08.2022

Andreas Wasmuth

Chief executive officer (CEO)

Sandrino Bianco

Quality manager (QMB)